

27 June 2024

**Upholding Cleanliness in Our Swimming Pool**  
**HK\$1,000 Fine for Unsanitary Conduct**

Dear Members and Guests,

A serious issue of pool contamination has been brought to our attention recently. Fecal matter has been found in the club swimming pool repeatedly, seriously affecting public health and hygiene.

As such, effective immediately, a fine of HK\$1,000 will be imposed on any person who is caught defecating or urinating in the swimming pool, in order to maintain a high standard of cleanliness and sanitation in our clubs for the safety and enjoyment of our members and guests.

We kindly request that anyone refrain from using the pool if they are experiencing symptoms like upset stomach or diarrhoea. Please also ensure that babies or toddlers are wearing proper swimming diapers in the pool. These diapers can be purchased at the Club Reception. This is essential to avoid any accidental contamination of the water.

If you notice any fecal matter in the pool, please notify the lifeguard or Club Staff immediately so that appropriate clean up measures can be taken.

The swimming pool is a shared facility. We expect everyone to treat it with the utmost care and respect.

Thank you for your attention and cooperation.

**NOTICE**

FROM CLUB MANAGEMENT

27 June 2024

**保持游泳池清潔衛生**  
**違反者將被罰款港幣 1,000 元**

致各會員及訪客：

最近我們注意到會所游泳池出現嚴重的污染問題，多次發現泳池內有排泄物，嚴重影響公共衛生及健康。

有鑒於此，由即日起任何人士如被發現在游泳池內便溺，將被罰款港幣 1,000 元，以維持會所高水平的清潔和衛生標準，讓會員和賓客在安全和衛生的環境下享用設施。

我們懇請各位如有胃腸不適或腹瀉等症狀，請避免使用游泳池，並為隨行嬰幼兒穿著合適的游泳紙尿褲，避免意外污染游泳池水，如有需要可於接待處購買。

如發現游泳池內有污染物，請立即聯絡救生員或康樂會員工，以便安排進行清理。

游泳池是大家的共享設施，希望每位使用者都要保持公德心，顧己及人。

敬希垂注，多謝合作。

**NOTICE**

FROM CLUB MANAGEMENT